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Opsamling på effektmåling på Værditilvækst. 

 

4 rådgivere og 5 værditilvækstere er blevet interviewet om deres udbytte af deltagelse i projektet. 

Nedenfor er opsummeret de væsentligste tilbagemeldinger fra deltagerne 

 

Rådgivere:  

 

- Alle er tilfredse med forløbet og oplever at de har fået vigtig viden og gode værktøjer ud af at deltage 

- Halvdelen ville gerne have været mere involveret i projektet. Mere samarbejde/ udvikling sammen 

- Alle nævner netværk med VFL rådgivere som positivt og vigtigt 

- Alle siger at det er vanskeligt at implementere og at der er lang vej igen 

- En nævner at det vi mangler er at kunne markedsføre produktet overfor kunderne. VLF er gode til at 

udvikle og DLBR er gode til at få fat i kunderne til test. Men at få det bredt ud til andre det er vi ikke 

gode til. 

 

Værditilvækstere: 

 

- 3 synes det har været lærerigt at deltage og godt med nye øjne på. 

- 2 siger at de ikke har fået noget ud af det. De nævner rådgivernes manglende kompetencer og evne 

til at være konkrete som årsagen til dette 

- 1 nævner at det har givet ham en ny måde at tænke langsigtet på.  

- 3 nævner at der ikke har været nogen opfølgning 

- 1 nævner referatet som opfølgning. Ellers ikke 

- 1 nævner at der var et telefonopkald for opfølgning og det var godt 

- 1 har nået alle de mål der blev sat på mødet 

- 4 oplever at der ikke kom noget konkret ud af at deltage i forløbet 

 

 

http://europa.eu/legislation_summaries/agriculture/general_framework/l60032_en.htm

